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Overleg: Bestuurlijke/ambtelijke sessie  
Notulist(e) Mevrouw L. van der Linden 
Leden van het bestuur: 
 

 
 
 
Leden van directie  

Mevrouw F. de Jonge (Almere), de heer R. Broekema (Lelystad), 
mevrouw S. Werkman (Noordoostpolder), de heer F. Brouwer (Urk) 

en de heer Van de Beld (Zeewolde). 
 
mevrouw M. Vluggen (directeur Publieke Gezondheid), de heer G. 
van Gulick (directeur financiën en bedrijfsvoering), de heer P. 
Visser (adjunct-directeur GGD GHOR), de heer M. Mager 
(waarnemend directiesecretaris), de heer H. Bos (beleidsadviseur) 

en mevrouw L. van der Linden (verslag).  
 

Afwezig met bericht Mevrouw L. Hillebregt (Dronten) 
 

 

Op uitnodiging: 
 

 

- 

 
Datum: 18 oktober 2023 
Tijd: 17.00 – 17.30 uur  
Locatie: Almere, View (Bergsmapad 1) 

 

 
 
Vergaderfrequentie 2024 
In overleg met de secretariaten zijn de vergaderdata voor 2024 gepland. Dit is op basis van de 

vergaderfrequentie van 2023. Vanuit het bestuur is aangegeven, te willen kijken naar deze 
frequentie. De directie stelt voor om de lange termijn agenda naast de vergaderdata 2024 te 
leggen plus de wettelijke/juridische vereisten hierbij aan te geven. Dit voorstel wordt in de 
vergadering van november aan het bestuur voorgelegd ter besluitvorming. Het bestuur stemt 
hiermee in. 
 

Aanvullingen bestuurlijk-ambtelijke sessie 

Deze zijn verwerkt in het verslag van de bestuurlijk-ambtelijke sessie over samenwerking.  
 
Rondvraag 
Covid-posten 
De heer Van de Beld geeft aan dat hij het jammer vindt dat er geen uitvraag is gedaan over de 
behoefte per gemeente ten aanzien van Covid-prikposten. Voor zijn gemeente heeft dit tot gevolg 
dat er geen prikpost aanwezig is en dat de inwoners van Zeewolde hiervoor naar Almere, Lelystad 

of Harderwijk moeten reizen. 
Mevrouw Vluggen reageert hierop dat het op basis van de beschikbare middelen van het Rijk niet 
mogelijk is om in alle gemeenten een prikpost te openen en dat is teruggevallen op drie 
satellietposten in Lelystad, Almere en Emmeloord. Daarnaast worden de inwoners van Zeewolde 
die zijn opgegeven voor thuisvaccinatie, bezocht door het mobiele prikteam van GGD Flevoland. 
Naar aanleiding van bovenstaande wordt afgesproken bij het uitvoeren van landelijk beleid, meer 

oog te hebben voor het lokale effect hiervan. 
 
Conceptverslag overleg DB d.d. 07 september 2023 
Geen opmerkingen. 

 
Conceptverslag overleg AB d.d. 07 september 2023 
T.a.v. agendapunt 3 mededelingen wordt aangegeven dat bedoeld wordt dat gemeente Zeewolde 

het GALA-plan heeft afgerond, in plaats van het regioplan. 
N.a.v. agendapunt 4 begroting geeft de heer Van de Beld aan dat gemeente Zeewolde zich ten 
aanzien van de positieve gezondheid ouderen meer richting de opvatting van gemeente Almere 
begeeft. 
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Mevrouw Vluggen meldt dat het overleg met wethouder De Jonge inzake preventieve ouderen 
gezondheidszorg ouderen is gepland. Mevrouw De Jonge reageert dat gemeente Almere hiervoor 
de spuk/gala-middelen zal inzetten.  
Het bestuur heeft eerder besloten om de financiële middelen voor preventieve 
ouderengezondheidszorg in 2024 te betalen uit de inwonerbijdrage. Het meerjarig effect hiervan 

voor 2025 en verder zal bij de begroting 2025 worden bekeken.  
 
Besluit: er wordt besloten om op basis van het verslag AB 7 september, inclusief bovenstaande 
aanvulling de vast te stellen begroting 2024 inclusief meerjarenraming op te maken en alvast de 
zienswijzen in concept voor te bereiden. 


